
Ikt.sz.: 02/160-9/2025.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottsága

JEGYZŐKÖNYV

Készült: A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási
Bizottság 2025. május 12-én (hétfő) 16.30 órai kezdettel a Józsefvárosi 
Polgármesteri Hivatal III. emelet 300-as termében megtartott 8. rendes 
üléséről

Levezető elnök: Camara-Bereczki Ferenc Miklós

Jelenlévő tagok: Shakkour Aram - alelnök 
Könczöl Dávid 
Bihari György Ákos 
Szűcs Krisztián János 
Dr. Tarcsay Tibor 
Vörös Tamás 
Tóth-Ádám Éva 
Krizsán Gabriella Orsolya 
Kaiser Edvin Sándor

Távol: Soós György

Jelenlévő meghívottak: Rádai Dániel - alpolgármester; dr. Urbán Kristóf - Jogi Iroda 
- irodavezető, Bodnár Gabriella - Ügyfélszolgálati és Pályázati Iroda - irodavezető
helyettes, Zágoni Dóra - Városüzemeltetési és Zöld Iroda — irodavezető-helyettes, Ágh 
László - Városüzemeltetési és Zöld Iroda - közútkezelői ügyintéző, Gyuricza Ramóna - 
Városüzemeltetési és Zöld Iroda - ügyintéző; Bajusz Ferenc - Közterület-felügyeleti 
Ügyosztály- ügyosztályvezető, Sztanek Endre - JGK Zrt.- Városüzemeltetési igazgató.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Tisztelettel köszöntőm a megjelent bizottsági tagokat, a meghívott vendégeket és 
valamennyi jelenlévőt Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
Képviselő-testületének Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási 
Bizottsága ez évi 8. rendes ülését megnyitom. Kérem, hogy kapcsolják be a 
szavazókészülékeiket a létszám megállapítása érdekében. A bizottság tagjainak száma 11 
fő, megállapítom, hogy jelen van 10 fő. A bizottság határozatképes, távolmaradását 
bejelentette Soós György képviselő. A mai napon a törvényességi felügyeletet dr. Urbán 
Kristóf látja el. A napirend szavazása következik. A napirendi pontokról egyszerű 
többséggel döntünk. Kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

600/2025. (V. 12.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság úgy dönt, hogy 
az alábbi napirendet fogadja el:

Napirend

Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztések)

Nyilvános előterjesztések

1. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Százados út 32. szám alatti társasház „Pécsi 
Eszter társasházi támogatások 2024” pályázatáról szóló 199/2025. (IV. 07.) 
számú VKKB határozat módosítására
Előterjesztő: Sátly Balázs alpolgármester, Camara-Bereczki Ferenc Miklós helyi 
önkormányzati képviselő

2. Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására a Budapest VIII. kerület 
Szentkirályi u. 26. sz. alatti ingatlan elektromosenergia-ellátásához
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

3. Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására Budapest VIII. kerület Balassa 
u. - Apáthy u. vízvezeték átépítéséhez
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

4. Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására Budapest VIII. kerület Kálvária 
tér 9. villamosenergia-ellátásához
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

5. Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására a Budapest VIII. kerület Visi 
Imre utca közvilágítási hálózatának rekonstrukciójához
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

6. Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására Budapest VIII. kerület, 
Szigetvári u. 8. szám alatti kapubehajtó kialakításához
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Zárt előterjesztések

7. Javaslat közterület-használati kérelmek elbírálására
Előterjesztő: dr. Törőcsik Edit Julianna jegyző PÓTKÉZBESÍTÉS

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Napirend előtti felszólalásra van lehetőség, kíván-e bármelyik képviselő ezzel a 
lehetőséggel élni? Nem látok ilyet.

2



Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztés)

Napirend 1. pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Százados út 32. szám alatti 
társasház „Pécsi Eszter társasházi támogatások 2024” pályázatáról szóló 199/2025. 
(IV. 07.) számú VKKB határozat módosítására
Előterjesztő: Sátly Balázs alpolgármester, Camara-Bereczki Ferenc Miklós helyi 
önkormányzati képviselő

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e kérdése, hozzászólása bárkinek? Nem látok ilyet, így 
a napirend vitáját lezárom és szavazásra bocsátom a 3 pontból álló határozati javaslatot. 
Elfogadásához egyszerű többség szükséges, kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

601/2025. (V. 12.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

a Budapest VIII. kerület, Százados út 32. szám alatti Józsefvárosi VIII/3. Lakásfenntartó 
Szövetkezet „Pécsi Eszter társasházi támogatások 2024” pályázatáról

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. módosítja a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási 
Bizottság Budapest VIII. kerület, Százados út 32. szám alatti társasház „Pécsi 
Eszter társasházi támogatások 2024” pályázatáról szóló 199/2025. (IV. 07.) számú 
határozatának 1. pontját az alábbiak szerint:

„1. a Budapest VIII. kerület, Százados út 32. szám alatti Józsefvárosi VIII/3. 
Lakásfenntartó Szövetkezet „Pécsi Eszter társasházi támogatások 2024” felhívásra 
cXektromos felülvizsgálatokkor (EV, EBF, W) feltárt hibák, hiányosságok javítása 
a Biztonságtechnikai irat fejezetei, számozása alapján tárgyában benyújtott 
pályázatának támogatására 2.000.000 Ft vissza nem térítendő támogatást ítél meg,”

2. felkéri a polgármestert, hogy értesítse a Józsefvárosi VIII/3. Lakásfenntartó 
Szövetkezetei az 1. pont szerinti döntésről.

3. felkéri a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2025. május 12.,

2. pont esetében: 2025. május 31.,
3. pont esetében: 2025. június 10.
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Napirend 2. pontja: Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására a Budapest VIIL 
kerület Szentkirályi u. 26. sz. alatti ingatlan elektromosenergia-ellátásához
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Kérdés, hozzászólás? Rádai alpolgármester úrnak megadom 
a szót. Parancsoljon.

Rádai Dániel
Elnézést, elvesztem a napirendi számokban. Egy olyan módosítóval szeretnék élni, hogy a 
Szentkirályi utca védelmében olyan hatálybalépést adjunk tulajdonosi és közútkezelői 
döntésként erre a kérelemre, ami azt írja elő, hogy csak a Szentkirályi utca 25. és 27. 
épületek bontását követő közterület-visszaadást követően lehessen ezt a kérdést kinyitni a 
Szentkirályi utcában. Ugye itt arról van szó, hogy az egyik oldalon, a páratlan oldalon a 
Pázmány Campus, Új Campus projektjével kapcsolatos bontások zajlanak, és ezek veszik 
el a járdát és okoznak közlekedési fennakadásokat. A páros oldalon pedig, amiről az 
előterjesztés is szól, az már a Pázmány Péter Katolikus Egyetem régi campusának 
felújításával kapcsolatos beavatkozás lenne. Az a dolgunk, hogy a Szentkirályi utcát olyan 
állapotban tartsuk, hogy ne legyen egyszerre itt több olyan fennakadás, ami az utca 
mindennapi életének teljes ellehetetlenülését jelenti. Van most is elég sok probléma, már 
így az utca mindennapjaival, úgyhogy ez lenne a javaslatom. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük. Az előterjesztő módosította az előterjesztést, erről nem kell szavazni. Van-e 
további hozzászólás? Nem látok ilyet, így a módosításokkal együtt fogunk majd szavazni 
az 1 pontból álló határozati javaslatról egyszerű többséggel. Kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm.

Budapest Főváros VIIL kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

602/2025. (V. 12.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

tulajdonosi hozzájárulás megadása Budapest VIIL kerület, Szentkirályi u. 26. sz. 
alatti ingatlan elektromosenergia-ellátásához

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság úgy dönt, hogy 
tulajdonosi hozzájárulását adja Budapest VIIL kerület, Szentkirályi u. 26. sz. alatti ingatlan 
elektromos energia ellátásához az előterjesztés 4. számú melléklete szerinti tartalommal az 
alábbiak figyelembevételével:

• jelen tulajdonosi hozzájárulás a Szentkirályi u. 26. sz. (36595 hrsz.) alatti ingatlan 
villamos energia ellátásához út- és járdaburkolatának munkálatokkal érintett 
részeire terjed ki,

• jelen tulajdonosi hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok 
előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított 1 évig, azaz 
2026. május 12-ig érvényes,

• jelen tulajdonosi hozzájárulás a Szentkirályi utca 25. és 27. szám alatti épületek 
bontásának befejezésétől, a közterület forgalomnak való visszaadásától kezdve 
érvényes,
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• az építtetőnek (kivitelezőnek) a munkakezdési (burkolatbontási) hozzájárulást az 
Önkormányzat honlapjáról letölthető kérelem nyomtatvány adattartalma szerint a 
mellékletek csatolásával előzetesen meg kell kérni, és az abban foglaltakat 
maradéktalanul be kell tartani,

• téli üzemben burkolatbontási engedélyt kiadni alapvetően november 15. előtt és 
március 15. utáni munkakezdéssel lehet. Ettől eltérni, csak külön kérelemre és 
külön elbírálással lehet figyelembe véve az alkalmazott technológiát és azt, hogy a 
téli időszakban nyitott munkagödör, vagy munkaárok baleseti veszélyforrást nem 
okozhat, síkosságmentesítésére az engedélyesnek külön figyelmet kell fordítania,

• kötelezi a kivitelezőt a bontási helyek megfelelő minőségben történő 
helyreállítására, melyre a beruházó/kivitelező közösen 5 év garanciát vállal,

• jelen tulajdonosi hozzájárulás a beruházót (építtetőt) nem mentesíti az építéshez 
szükséges egyéb szakhatósági és hatósági engedélyek beszerzése alól,

• az engedélyes köteles a munkák (helyreállítás) elkészültéről a közterület 
tulajdonosát írásban értesíteni.

Felelős: polgármester
Határidő: 2025. május 12.

Napirend 3. pontja: Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására Budapest VIII. 
kerület Balassa u. - Apáthy u. vízvezeték átépítéséhez
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Előterjesztői kiegészítés nincs, hozzászólásra jelentkezést 
nem látok, így a napirend vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom az 1 pontból álló 
határozati javaslatot. Egyszerű többséggel döntünk róla, most.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

603/2025. (V. 12.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

tulajdonosi hozzájárulás megadása Budapest VIII. kerület Balassa utca - Apáthy 
utca vízvezeték átépítéséhez

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság úgy dönt, hogy 
tulajdonosi hozzájárulását adja Budapest VIII. kerület Balassa utca - Apáthy utca 
vízvezeték átépítéséhez az 5. számú melléklet szerinti tartalommal az alábbiak 
figyelembevételével :

- jelen tulajdonosi hozzájárulás a Budapest VIII. kerület, Balassa utca (36163 
hrsz.), Apáthy utca (36182 hrsz.) út- és járdaburkolatának munkálatokkal érintett 
részeire terjed ki.

- jelen tulajdonosi hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok 
előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított 1 évig, azaz 
2026. május 12-ig érvényes.

- az építtetőnek (kivitelezőnek) a munkakezdési (burkolatbontási) hozzájárulást az 
Önkormányzat honlapjáról letölthető kérelem nyomtatvány adattartalma szerint a 
mellékletek csatolásával előzetesen meg kell kérni, és az abban foglaltakat 
maradéktalanul be kell tartani,
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- téli üzemben burkolatbontási engedélyt kiadni alapvetően november 15. előtt és 
március 15. utáni munkakezdéssel lehet. Ettől eltérni, csak külön kérelemre és 
külön elbírálással lehet figyelembe véve az alkalmazott technológiát és azt, hogy a 
téli időszakban nyitott munkagödör, vagy munkaárok baleseti veszélyforrást nem 
okozhat, síkosságmentesítésére az engedélyesnek külön figyelmet kell fordítania.

- kötelezi a kivitelezőt a bontási helyek megfelelő minőségben történő 
helyreállítására, melyre a beruházó/kivitelező közösen 5 év garanciát vállal.

- jelen tulajdonosi hozzájárulás a beruházót (építtetőt) nem mentesíti az építéshez 
szükséges egyéb szakhatósági és hatósági engedélyek beszerzése alól,

- az engedélyes köteles a munkák (helyreállítás) elkészültéről a közterület 
tulajdonosát írásban értesíteni.

Felelős: polgármester
Határidő: 2025. május 12.

Napirend 4. pontja: Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására Budapest VIII. 
kerület Kálvária tér 9. villamosenergia-ellátásához
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom, előterjesztői kiegészítésre megadom a szót Alpolgármester 
úrnak, parancsoljon.

Rádai Dániel
Köszönöm szépen. Itt is egy örömteli mérföldkőnél vagyunk, hiszen a közvilágítási 
programunk keretében itt most egy újabb tervről dönthetünk. Azt szeretném kifejezetten 
kiemelni.... , elnézést problémák vannak ma. Átadnám Képviselő úrnak itt a felvezető 
jogát, köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Igen, ez is egy mérföldkő végül is, hogy ezt a napirendi pontot tárgyalhatjuk, ugyanis több, 
mint 6 évig állt ez az építkezés és végre befejezik. Az épület szerkezetkész volt, de még 
azért bőven volt rajta munka, úgyhogy alig várom a pillanatot, amikor eltűnik majd a daru 
a látképből, ami ezt a háztömböt már legalább 6 éve meghatározza. További hozzászólás 
esetleg van-e? Amennyiben nincs, a napirend vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom az 1 
pontból álló határozati javaslatot. Elfogadásához egyszerű többség szükséges, kérem, 
szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának

604/2025. (V. 12.) számú határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

tulajdonosi hozzájárulás megadásáról,

Budapest VIII. kerület, Kálvária tér 9. villamosenergia-ellátásához

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság úgy dönt, hogy 
tulajdonosi hozzájárulását adja Budapest VIII. kerület, Kálvária tér 9. villamosenergia
ellátásához a 4. sz. melléklet szerinti tartalommal az alábbiak figyelembevételével:
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- jelen tulajdonosi hozzájárulás a Kálvária tér (35865/3 hrsz.) út- és 
járdaburkolatának munkálatokkal érintett részeire teljed ki,

- jelen tulajdonosi hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok 
előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított 1 évig, azaz 
2026. május 12-ig érvényes.

- az építtetőnek (kivitelezőnek) a munkakezdési (burkolatbontási) hozzájárulást az 
Önkormányzat honlapjáról letölthető kérelem nyomtatvány adattartalma szerint a 
mellékletek csatolásával előzetesen meg kell kérni, és az abban foglaltakat 
maradéktalanul be kell tartani,

- téli üzemben burkolatbontási engedélyt kiadni alapvetően november 15. előtt és 
március 15. utáni munkakezdéssel lehet. Ettől eltérni, csak külön kérelemre és 
külön elbírálással lehet figyelembe véve az alkalmazott technológiát és azt, hogy a 
téli időszakban nyitott munkagödör, vagy munkaárok baleseti veszélyforrást nem 
okozhat, síkosságmentesítésére az engedélyesnek külön figyelmet kell fordítania.

- kötelezi a kivitelezőt a bontási helyek megfelelő minőségben történő 
helyreállítására, melyre a beruházó/kivitelező közösen 5 év garanciát vállal.

- jelen tulajdonosi hozzájárulás a beruházót (építtetőt) nem mentesíti az építéshez 
szükséges egyéb szakhatósági és hatósági engedélyek beszerzése alól,

- az engedélyes köteles a munkák (helyreállítás) elkészültéről a közterület 
tulajdonosát írásban értesíteni.

Felelős: polgármester
Határidő: 2025. május 12.

Napirend 5. pontja: Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására a Budapest VIII. 
kerület Visi Imre utca közvilágítási hálózatának rekonstrukciójához
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom, megadom a szót az előterjesztő Rádai Dániel 
alpolgármesternek, parancsoljon.

Rádai Dániel
Köszönöm, előbb utóbb összejönnek itt a pontok. Tehát akkor most szeretném 
megjegyezni, hogy egy fontos, pozitív mérföldkőnél vagyunk a közvilágítási programunk 
keretében, és azt szeretném nagyon egyértelműen azért kiegészíteni, hogy jelenleg a tervek 
irányáról döntünk, nem pedig a kivitelezésről, ami további költségvetési fedezetek kérdése 
lesz előttünk. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Dr. Tarcsay Tibor, parancsoljon.

dr. Tarcsay Tibor
Köszönöm szépen. Ahogy egy korábbi beszélgetésben is jeleztem, szerintem itt, az 
egyébként is nagyon szűk utcában, amit folyamatosan megszakítanak a trafóházak, a 
közlekedési táblák, a tűzcsapok, az egyébként most már nem használt parkolóórák, vagy 
ritkán használt parkolóórák, szerintem az, hogy beékeljük ezeket a lámpaoszlopokat, nem 
biztos, hogy a legjobb irány a gyalogosbarát közlekedésnek a kialakítására. Én nem vagyok 
szakértő, tehát megértem, hogyha nem lehet az, hogy maradjanak ezeken a drótokon a 
belógó lámpák, de szerintem érdemes lenne megvizsgálni a lehetőségét annak, hogy ne a 
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járdára kerüljenek ezek a lámpaoszlopok, vagy másképp alakuljon a fénytesteknek a 
kialakítása. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm, egyetértek Képviselő úrral, már csak azért is, mert az utca jövőbeni fejlesztése 
tekintetében a lakókkal sokat szoktam beszélgetni, és itt azért van egy, úgy gondolom, 
hogy többség az utcában élők körében, akik szeretnék, hogyha az utcát fásítanánk is, az 
egyik oldalt, és ennek a fásításnak az akadályát képezhetik az oszlopok. Tehát érdemes 
lenne ezt átgondolni, megvizsgálni azt, hogy maradhat-e a mostani technológiai megoldás, 
nyilván egy új eszközzel meg szerkezettel. Rádai alpolgármester, parancsoljon.

Rádai Dániel
Két kérdésem van ezzel kapcsolatban, ez egy folyamatos dilemma egyébként, legutóbb 
akkor kaptunk gellert, amikor a Szentkirályi utca ideiglenes kandeláberei esetén a 
kollégákkal elég részletes egyeztetés zajlott arról a kivitelezővel, hogy hol lesznek ezek a 
kandeláberek, és akkor egyértelműen az volt az irány, hogy a jelenlegi járdára festett 
parkolósáv szélső vonalában, majd ehhez képest a spontán helyi kialakítás során nem 
teljesen ott lettek, hanem jóval beljebb, a járdán az oszlopok. Ezzel kapcsolatban eltérő 
véleményeket kaptunk, elvileg ezt tették lehetővé a közművek, de azért erről egy nagyon 
egzakt írásos nyilatkozat nem érkezett. Viszont minden másik kandeláber-állítás esetén is 
felmerül, hogy akkor hol lesznek azok a kandeláberek és itt most megint olyan műszaki 
tervek vannak, amin nem látható, hogy hol lesznek ezek a kandeláberek, ezt kérdezem a 
kollégáktól, hogy jól látom-e hogy itt így vagyunk? A másik, hogy az nem egyértelmű 
teljesen az anyagból, hogy a tervezők milyen mélységig vizsgálták a most jelenlévő 
függesztett rendszer fejlesztésének a lehetőségét. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Megadom a szót Zágoni Dóra irodavezető-helyettesnek, parancsoljon.

Zágoni Dóra
Jó napot kívánok, üdvözlöm a bizottság tagjait. A tulajdonosi hozzájárulásban kikötöttük, 
hogy másfél métert kell hagyni a gyalogosforgalomnak, illetve a tervező említette, hogy 
mindenképpen előnyben kell részesíteni a kandelábereket, hogy el tudjanak haladni a 
tűzoltók vagy a katasztrófavédelem járműi, ezért ahol lehetséges, ott kandelábert kell 
kihelyezni, és nem ezeket a felfüggesztett mediókat.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Jó, én arra teszek javaslatot, hogy vegyük le ezt a napirendet most, tehát most ne döntsünk, 
úgyhogy szavazni fogunk erről, hogy ne döntsünk most. Ez egy ügyrendi indítvány, így 
van. Kérem, szavazzanak.
Köszönöm, 10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk, akkor a következő ülésen fogjuk tárgyalni 
ezt részletesebben. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

605/2025. (V. 12.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság úgy dönt, hogy 
a napirend 5. pontját a napirendről leveszi.
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Felelős:
Határidő:

polgármester
2025. május 12.

Napirend 6. pontja: Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására Budapest VIII. 
kerület, Szigetvári u. 8. szám alatti kapubehajtó kialakításához
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom, előterjesztői kiegészítésre megadom a szót, parancsoljon.

Rádai Dániel
Köszönöm szépen a szót. Ez az előterjesztés szerintem rendben van, de azért akartam most 
kifejezetten kiemelni, mert megannyi esetben van olyan kialakítás a kerületben, ahol ilyen 
kapubehajtók nem megfelelő és nem a gyalogosok előnyös helyzetét figyelembe vevő 
kialakításban jöttek létre. Van, ahol még a járdán keresztbe is szegélyek jöttek létre, ilyen a 
Víg utca 35-37. előtti helyzet. Ezt kérem is, hogy egyébként vizsgáljuk meg, hogy itt az 
elfogadott terveknek megfelelö-e az a kialakítás, ami ott létrejött, illetve, hogy az 
Önkormányzat részéről ez milyen műszaki ellenőrzésben került átvételre, és mindig 
figyeljünk oda, hogy lehetőleg a járdák maradjanak érintetlenek és csak rámpák 
alakuljanak a szegélyeken, amiken a gépjárműbehajtás lehetséges, de alapvetően nem a 
gyalogosoknak kell a gépjármüveket követniük a járdán ilyen esetben. Köszönöm szépen.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük szépen. Itt is annyi megjegyzésem van, hogy nyilván az utca lakóival 
rendszeresen konzultálva, az az egyértelmű érzésem, hogy igénylik azt, hogy a Szigetvári 
utca fásítása mielőbb megtörténjen. Úgyhogy hamarosan kell majd beszélnünk arról és a 
bizottsági tagokkal is fogok egyenként arról beszélni, hogy mely utcákat javasolják a 
tagok, hogy a 2. körben megterveztesse az Önkormányzat a fásítást. Én biztosan fogom 
javasolni a Szigetvári utcát is, de erről majd mindenkivel fogunk külön is konzultálni. Van
e további hozzászólás? Nem látok, így a napirend vitáját lezárom és szavazásra bocsátom 
az 1 pontból álló határozati javaslatot. Elfogadásához egyszerű többség szükséges, kérem, 
szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

606/2025. (V. 12.) számú határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

tulajdonosi hozzájárulás megadása Budapest VIII. kerület, 
Szigetvári u. 8. szám alatti kapubehajtó kialakításához

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság úgy dönt, hogy 
tulajdonosi hozzájárulását adja a Budapest VIII. kerület, Szigetvári u. 8. szám alatti 
kapubehajtó kialakításához a 4. számú melléklete szerinti tartalommal az alábbiak 
figyelembevételével:

- jelen tulajdonosi hozzájárulás a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat tulajdonában és kezelésében lévő Budapest VIII. kerület, Szigetvári 
utca (35498 hrsz.) munkálatokkal érintett területére terjed ki,
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- jelen tulajdonosi hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok 
előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított 1 évig, azaz 
2026. május 12-ig érvényes,

- az építtetőnek (kivitelezőnek) a munkakezdési (burkolatbontási) hozzájárulást az 
Önkormányzat honlapjáról letölthető kérelem nyomtatvány adattartalma szerint a 
mellékletek csatolásával előzetesen meg kell kérni, és az abban foglaltakat 
maradéktalanul be kell tartani,

- téli üzemben burkolatbontási engedélyt kiadni alapvetően november 15. előtt és 
március 15. utáni munkakezdéssel lehet. Ettől eltérni, csak külön kérelemre és 
külön elbírálással lehet figyelembe véve az alkalmazott technológiát és azt, hogy a 
téli időszakban nyitott munkagödör, vagy munkaárok baleseti veszélyforrást nem 
okozhat, síkosságmentesítésére az engedélyesnek külön figyelmet kell fordítania,

- kötelezi a kivitelezőt a bontási helyek megfelelő minőségben történő 
helyreállítására, melyre a beruházó/kivitelező közösen 5 év garanciát vállal,

- jelen tulajdonosi hozzájárulás a beruházót (építtetőt) nem mentesíti az építéshez 
szükséges egyéb szakhatósági és hatósági engedélyek beszerzése alól,

- az engedélyes köteles a munkák (helyreállítás) elkészültéről a közterület 
tulajdonosát írásban értesíteni.

Felelős: polgármester
Határidő: 2025. május 12.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Zárt előterjesztés következik. Szerintem így jók vagyunk, megkérjük igazgató urat, hogy 
fáradjon ki, egyedül öt. Köszönöm szépen.

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése 
értelmében.

A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a
607/2025. (V. 12.)
608/2025. (V. 12.)
609/2025. (V. 12.)
610/2025. (V. 12.)
611/2025. (V. 12.)
612/2025. (V. 12.)
613/2025. (V. 12.)
614/2025. (V. 12.)
615/2025. (V. 12.)
616/2025. (V. 12.)
617/2025. (V. 12.)
618/2025. (V. 12.)
619/2025. (V. 12.)
620/2025. (V. 12.)
621/2025. (V. 12.)
622/2025. (V 12.)
623/2025. (V. 12.)
624/2025. (V. 12.)

számú VKKB határozatokat a zárt ülésről készült  jegyzőkönyv tartalmazza.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A zárt ülésnek vége van és napirendi pontok tárgyalásának a végére is értünk. A bizottság 
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tagjai a bizottsági ülés napirendjét követően, az ülés végén a bizottság hatáskörébe tartozó 
ügyben felvilágosítást kérhetnek. Dr. Tarcsay Tibor, parancsoljon.

dr. Tarcsay Tibor
Köszönöm szépen. Én a múltkor kértem tájékoztatást az Orczy Irodaházban történő 
események, meg fejlesztések kapcsán, és semmiféle visszajelzést nem kaptam, még 
határidő-hosszabbításra vonatkozó tájékoztatást sem, úgyhogy csak megismételném a 
kérésemet, hogy a Hivatal ugyan produkálja már a hozzáférhető információkat. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük, Shakkour Aram alelnök úr, parancsoljon.

Shakkour Aram
Köszönöm a szót. A Kun utca 12. társasházból kaptam egy jelzést, hogy a szemben lévő 
ázsiai bolt a főzés során keletkező húst meg stb., a házba dobja le, és őszintén, amúgy nem 
tudom, hogy ezt hol kell, vagy melyik bizottságban kellene jelezni, de gondoltam, itt 
jelzem.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Ebben is kérünk segítséget a Hivataltól, hogy a Budapest Főváros Kormányhivatala 
illetékes osztályához ezt a jelzést valahogy juttassuk el, lehet, hogy megkérjük a Képviselő 
urat, hogy írjon egy e-mailt a Jegyzőnek és akkor a Jegyző továbbítja majd ezt a panaszt a 
Kormányhivatalhoz, de egyébként be is vettük jegyzőkönyvbe, de akkor majd kérem, hogy 
egyeztessenek róla szóban is. Köszönöm, Könczöl Dávid.

Könczöl Dávid
Köszönöm szépen. Én a Somogyi Béla utca 17. környékén lévő rokkant parkolóhelynek 
szeretném kérni majd a földön lévő jelzésnek az újrafestését. Ma jelezték, hogy lekopott, 
emiatt volt is már büntetés. A másik pedig a Pollack Mihály téren tudom, hogy nagy gépek 
mozognak, ezért szerintem jelenleg nincs értelme javítani, meg cserélni a folyókákat, de 
ettől függetlenül jegyzőkönyvezzék azt is majd a városüzemeltetési kollégák, amikor arra 
járnak, hogy melyik hiányzik és milyen állapotban vannak, mert jelenleg amúgy el is 
vannak dugulva, annak a takarítása tudom, hogy be van ütemezve, de a pótlást is majd meg 
kellene ejteni. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük, Vörös Tamás.

Vörös Tamás
Köszönöm szépen. Én egy olyan kérdést szeretnék feltenni, ami a parkolóhelyekkel 
kapcsolatos. Szeretnék kérni egy olyan táblázatot, amely az elmúlt években, kezdve a 
fizetős parkolóhely bevezetése előtti évvel megkérni, és nyilvánvaló, hogy most a fizetős 
parkolás esetén nem a 3.000,- forintos regisztrációs díjra gondolok a 2000-es évek elejéről, 
vagy hasonlóról, hanem amikor bevezettük azt, eltöröltük az ingyenességet, vagy hát a 
többség eltörölte. Tehát az azt megelőző évet, ha jól emlékszem ez 2022. volt, az utolsó 
ilyen év, vagy 2021. Azt szeretném megkérdezni, hát nem tudom melyik az egyszerűbb, 
hogy utcára vagy negyedre lebontva szeretném az alábbi adatokat kérni: hány darab 
parkolóhely volt az adott negyedben? Közterületi parkolóhelyre gondolok. Hány parkolási 
engedély volt kérelmezve és kiadva az adott utcában vagy negyedben? Én ezt megmondom 
őszintén, negyedre vagy utcára lebontva ezt abszolút, amelyik egyszerűbb a Tisztelt 
Hivatal számára, énnekem mind a kettő megfelel és nyilván minden évben ezt az adatot 
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erre vonatkozóan szeretném elkérni. Nyilvánvalóan azzal összefüggésben, hogy szoktunk 
vitatkozni erről, főleg Alpolgármester úrral, és én szeretném látni azokat a folyamatokat, 
mert én azért azt gondolom, hogy ezzel kapcsolatban most már itt az ideje, főleg a VII. 
kerületi, meg a IX. kerületi események fényében. Ott is sétálóutcákat szeretne a fővárosi 
többség kialakítani, illetve a IX. kerületben is. Itt is voltak erre vonatkozó kérések, amik 
úgy önmagában nyilván egy vitára adhatnak okot, de egy stratégia nélkül és a jelen 
helyzetből való kiindulás nélkül azt gondolom, hogy nem igazán lehet ezekről beszélgetni, 
és bízom benne, hogy ezek az adatok, amiket kértem, rendelkezésre állnak, hiszen akkor az 
eddigi tervek mi alapján tudtak elkészülni. Úgyhogy ezeket szeretném elkérni. 
Természetesen, hogyha bármilyen, nem tudom én, remélem, világos volt a kérésem, 
kérdezem a Hivatal tisztelt munkatársait, hogy ha nem, akkor nagyon szívesen pontosítok, 
de szerintem elég egyszerű táblázatos formában megfelel. Köszönöm szépen, és akkor 
várom. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük, Könczöl Dávid, parancsoljon.

Könczöl Dávid
Köszönöm szépen. Én ezt nagyon jónak tartom. Én annyit szeretnék kérni, hogy egészítsük 
ki 2010-től úgy ildomos, hogy össze tudjuk akkor hasonlítani. Köszönöm szépen.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm. Én meg majd azt is kérném, hogy akkor erre hány munkaórát kellett fordítani. 
Köszönöm. Tarcsay Tibor, parancsoljon.

dr. Tarcsay Tibor
Köszönöm. Én azt szeretném kérni, hogy ha már egyszer számos munkaórának a 
következményeképp elkészül ez a táblázat, akkor kapjuk már meg mindannyian, mert ez 
egy hasznos információ. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Alpolgármester úr, parancsoljon.

Rádai Dániel
Vannak bennem szkepticizmusok a dolog működőképessége tekintetében, de az biztos, 
hogy ha ez megvan, akkor azt egy tájékoztató előterjesztés formájában fog megszületni és 
nem ilyen egyéb válasz formában. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Vörös Tamás.

Vörös Tamás
Legmélyebb tisztelettel Alpolgármester úr felé, ha Ön szeretne előterjesztést készíteni ez 
szíve joga, de én, ha megengedi, élnék a Mötv. adta jogaimmal és én ezt az előzetes 
tájékoztatás képében is szeretném elkérni. Nem várnám meg az előterjesztés elkészülését. 
Természetesen Ön abból készít előterjesztést, amiből szeretne. Csak azt szeretném 
mondani, hogy én ragaszkodom ahhoz, hogy abban a formában, amelyet az Mötv. és az 
SZMSZ előírja, betartott határidőkkel ezt az anyagot megkapjuk. Semmi kifogásom nincs 
arra, sőt hát természetes, hogy a Tisztelt Bizottság, vagy akár a Képviselő-testület, vagy az 
összes bizottság ezt az adatot és adatsort megkapja. Köszönöm szépen.
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Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Alpolgármester úr.
Rádai Dániel
Félreértések elkerülése végett, távol álljon tőlem, hogy az Mötv. előírásainak bárkit is a 
nem követésére sarkalljak. Szeretném azért azt finoman jelezni, hogy a Képviselő úr által 
feltett kérdések - szakmailag jelezni -, van abban az elmúlt évek tapasztalatai fényében 
némi szkepticizmusom, hogy határidőkre milyen minőségű válasz készíthető, de arról 
biztosítani szeretnék mindenkit, hogy a kollégákkal mindent meg fogunk tenni, hogy 
kimutatható legyen minden. Adatokról van szó, az adatok különböző rendelkezésre állása 
szempontjából nem olyan egyszerű mindent utcaszakaszok, vagy utcák szintjén kezelni. 
Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Vörös képviselő úr, parancsoljon.

Vörös Tamás
Köszönöm szépen. Hát én bízok benne, hogy a hatályos jogszabályok, meg a saját 
SZMSZ-ünknek a betartása az sikerülni fog. Az itt lévő adatok bízom benne, hogy 
megvannak, hiszen biztos, hogy valamiféle összesítéssel rendelkeznek a kollégák erre 
vonatkozóan. Nyilván nem gondolom, hogy ez ne lenne adott esetben, ha mégse lennének 
meg, amit sajnálatosnak tartanék, hiszen erre nagyon sok hivatkozás történik különböző 
előterjesztéseknél, ha nem lenne meg, akkor ezeket valóban el kell készíteni, de hát minden 
tisztelet mellett azért vagyunk itt ebben a bizottságban többek között, hogy az ilyen 
adatokhoz hozzáférjünk és elkérjük, mert ez a munkánk folytatásához is alapvetően 
szükségesek. Természetesen Alpolgármester úrnak a segítségét azt előre is köszönöm, de 
hát Tisztelt Hivatalnak a segítségére azért alapvetően számítok ebben a feladatban, hiszen 
a jogszabályok őket jelölik ki erre a típusú válaszadásra. Úgyhogy szeretném is kérni majd, 
hogy ezek az adatok, ez a mátrix szülessen meg, és legyen elküldve minden bizottsági 
tagnak, képviselőnek, de akár a honlapra is föltehetik, tehát nyilván azt, amit gondolnak, 
nyugodtan csináljanak vele, a lényeg, hogy készüljön el és lássuk. Köszönöm szépen.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük szépen. Nem látok több hozzászólásra jelentközést. Köszönöm szépen a mai 
munkájukat. A bizottság ülését 17 óra 15 perckor bezárom. '‘ÜX

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és

Közterület-hasznosítási Bizottság; yolg'^X Közténiflet-hasznosítási Bizottság
elnök alelnök

A jegyzőkönyvet készítette:

aküs rirzsebet
Koordinációs Ügyosztály Szervezésiülroda 

'■ ügyintéző

A jegyzőkönyv melléklete: Feljegyzés (Mvoks melléklet)



Melléklet

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottsága 

2025. május 12.
8. rendes NYILVÁNOS ülése

Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2025. május 12. 16:35
Típusa: Nyílt
Határozat: 600 Elfogadva

Tárgya: Napirend

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks Frakció
Bihari György Ákos Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Kaiser Edvin Sándor Igen -
Könczöl Dávid Igen -
Krizsán Gabriella Orsolya Igen -
Shakkour Aram Igen -
Szűcs Krisztián Igen -
dr. Tarcsay Tibor Igen -
Tóth-Ádám Éva Igen -
Vörös Tamás Igen -
Soós György Távol -



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2025. május 12. 16:36
Típusa: Nyílt
Határozat: 601 Elfogadva

Tárgya: Napirend 1. pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Százados út 32. szám alatti társasház
„Pécsi Eszter társasházi támogatások 2024” pályázatáról szóló 199/2025. (IV. 07.) számú 
VKKB határozat módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen 11 100.00
Megjegyzés:

Név Voks Frakció
Bihari György Ákos Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Kaiser Edvin Sándor Igen -
Könczöl Dávid Igen -
Krizsán Gabriella Orsolya Igen -
Shakkour Aram Igen -
Szűcs Krisztián Igen -
dr. Tarcsay Tibor Igen -
Tóth-Ádám Éva Igen -
Vörös Tamás Igen -
Soós György Távol -

Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2025. május 12. 16:38
Típusa: Nyílt
Határozat: 602 Elfogadva

Tárgya: Napirend 2. pontja: Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására a Budapest VIII. kerület
Szentkirályi u. 26. sz. alatti ingatlan elektromosenergia-ellátásához

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen 11 100.00



Név
Bihari György Ákos
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Kaiser Edvin Sándor 
Könczöl Dávid
Krizsán Gabriella Orsolya 
Shakkour Aram 
Szűcs Krisztián 
dr. Tarcsay Tibor 
Tóth-Ádám Éva 
Vörös Tamás 
Soós György

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol

Frakció

Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2025. május 12. 16:39
Típusa: Nyílt
Határozat: 603 Elfogadva

Tárgya: Napirend 3. pontja: Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására
Budapest VIII. kerület Balassa u. - Apáthy u. vízvezeték átépítéséhez

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks Frakció
Bihari György Ákos Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Kaiser Edvin Sándor Igen -
Könczöl Dávid Igen -
Krizsán Gabriella Orsolya Igen -
Shakkour Aram Igen -
Szűcs Krisztián Igen -
dr. Tarcsay Tibor Igen -
Tóth-Ádám Éva Igen -
Vörös Tamás Igen -
Soós György Távol -



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2025. május 12. 16:40
Típusa: Nyílt
Határozat: 604 Elfogadva

Tárgya: Napirend
Budapest V

4. pontja: Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására 
kerület Kálvária tér 9. villamosenergia-ellátásáhozIII. 1

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 
Nem 
Tartózkodik

10
0
0

100.00
0.00
0.00

90.91
0.00
0.00

Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 
Távol

0
1

0.00
9.09

Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név
Bihari György Ákos
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Kaiser Edvin Sándor 
Könczöl Dávid
Krizsán Gabriella Orsolya 
Shakkour Aram 
Szűcs Krisztián 
dr. Tarcsay Tibor 
Tóth-Ádám Éva 
Vörös Tamás 
Soós György

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol

Frakció

Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2025. május 12. 16:47
Típusa: Nyílt
Határozat: 605 Elfogadva

Tárgya: Napirend 5. pontja: Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására a
Budapest VIII. kerület Visi Imre utca közvilágítási hálózatának 
rekonstrukciójához

Összesen
Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09

11 100.00



Név
Bihari György Ákos
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Kaiser Edvin Sándor 
Könczöl Dávid
Krizsán Gabriella Orsolya 
Shakkour Aram 
Szűcs Krisztián 
dr. Tarcsay Tibor 
Tóth-Ádám Éva 
Vörös Tamás 
Soós György

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol

Frakció

Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2025. május 12. 16:49
Típusa: Nyílt
Határozat: 606 Elfogadva

Tárgya: Napirend 6. pontja: Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására
Budapest VIII. kerület, Szigetvári u. 8. szám alatti kapubehajtó 
kialakításához

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks
Bihari György Ákos Igen
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen
Kaiser Edvin Sándor Igen
Könczöl Dávid Igen
Krizsán Gabriella Orsolya Igen
Shakkour Aram Igen
Szűcs Krisztián Igen
dr. Tarcsay Tibor Igen
Tóth-Ádám Éva Igen
Vörös Tamás Igen
Soós György Távol

Frakció


